
Tour Code: COU

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Juyong Pass Great Wall
居庸关长城

Juyong Pass Great Wall
居庸关长城

The Forbidden City
故宫

The Forbidden City
故宫

Xishan Ski
西山滑雪

Xishan Ski
西山滑雪

Yudu Mountain Icefall
玉渡山冰雪

Yudu Mountain Icefall
玉渡山冰雪

China
中国

7D5N

冬季北京冰雪奇缘
WINTER BEIJING ICE AND

SNOW ADVENTURES

NO SHOPING

无购物



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

National Grand Theatre (exterior) 
国家大剧院（外观）

National Grand Theatre (exterior) 
国家大剧院（外观）

Wangfujing
王府井大街

Wangfujing
王府井大街

 Tiananmen Square
天安门广场

 Tiananmen Square
天安门广场

 天安门广场 - 位于北京市中心，可容百万人举行集会是世界名城中最大的广场。

 故宫 - 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心，面积达
72万平方米，是世界上规模最大的宫殿建筑群。

 居庸关万里长城 - 长城全长6000多公里，是世界上最伟大的建筑之一。长城
始建于秦始皇时期，经过历代的增补修筑，现在我们能看到的长城几乎都是明
代所建。

 玉渡山冰瀑 - 玉渡山风景区位于燕山第一高峰海坨山脚，也是龙庆峡景区的上
游，夏有泉水叮咚，冬有倒挂冰峰。每到十一月中旬，这里就变成一片冰雪森
林！风流直下的瀑布，凝结成一树树“雪珊瑚”简直是现实版的《冰雪奇缘》
！而且，玉渡山冰雪期长达4个月，堪称全北京自然冰雪资源最丰富的场地。

 王府井大街 - 全长约1600米的王府井大街是最受北京人民喜爱的商业区，也是
全国著名的购物天堂。王府井大街作为北京的寸金之地，每天的销售额可以说
是“日进斗金”。

 西山滑雪场 - 西山滑雪场雪道面积13万平方米，最大落差121.5米，设有入门雪
道、初级道、中级道、高级道共7条雪道，多条雪道可以为不同水平的雪友提
供全方位的滑雪体验。

 圆明园+大水法 - 圆明园是清朝著名的皇家园林之一，面积五千二百余亩，一
百五十余景。建筑面积达16万平方米，有“万园之园”之称。清朝皇室每到盛
夏时节会来这里理政，故圆明园也称“夏宫”。大水法遗址是北京圆明园中西
洋楼景区的一部分。

 动物园 - 北京动物园位于北京市西城区西直门外大街，东邻北京展览馆和莫斯
科餐厅，占地面积约86公顷，水面8.6公顷。始建于清光绪三十二年(1906年)，
是中国开放最早、饲养展出动物种类最多的动物园。

 雍和宫 - 清康熙三十三年(1694年)，康熙帝在此建造府邸、赐予四子雍亲王，
称雍亲王府。雍正三年(1725年)，改王府为行宫，称雍和宫。雍正十三年(1735
年)，雍正驾崩，曾于此停放灵柩，因此，雍和宫主要殿堂原绿色琉璃瓦改为黄
色琉璃瓦。

 国子监 - 中国古代最高学府和教育管理机构。晋武帝司马炎始设国子学，至隋
炀帝时，改为国子监。唐、宋时期，国子监作为国家教育管理机构，统辖其下
设的国子学、太学、四门学等，各学皆立博士，设祭酒一人负责管理。

北京

观光景点：

第一天 启程 a 北京 (机上用餐)

 抵达送酒店休息

第二天 抵达北京 (早/午/晚)

 天安门广场
 国家大剧院（外观）

 故宫
※  故宫每逢周一关闭，如遇故宫闭馆或限流，
 调整为恭王府+景山公园俯瞰故宫全景

 前门仿古商业街
 北京坊page one 网红图书馆

第三天 北京 (早/午)

 圆明园+大水法
 清华大学（外观）

 动物园+熊猫馆
 华熙Live 

第四天 北京 (早/午/晚)

 居庸关长城
 玉渡山冰瀑
 赠送暖心奶茶每人一杯

第六天 北京 (早/午/晚)

 798艺术区
 雍和宫
 国子监（赠送每人1串老北京冰糖葫芦）

 王府井大街

第五天 北京 (早/午)

 西山滑雪场
~（滑雪2小时含雪板，手套雪服自理）

 鸟巢（外观）

 水立方（外观）

 簋街 (美食不夜街)
 温泉养生泡汤

第七天 北京 a 回程 (机上用餐)

酒店住宿（5 晚）
 米佳丽呈酒店或同级 x  3 晚
 八达岭希尔顿逸林酒店或同级  x  1 晚
 春晖园温泉度假酒店或同级  x  1 晚

 5 早餐 / 5 午餐 / 3 晚餐
风味餐：
★ 北京烤鸭 ★ 老北京风味 ★ 四川风味
★ 粤菜风味 ★ 景泰蓝小火锅

精简行程 ：

自费项目：老北京杂技表演+漫步什刹海+南锣鼓巷+车游长安街夜景+车游中央商务区夜景 [RMB400/人]



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

Yonghe Temple
雍和宫

Yonghe Temple
雍和宫

Yuanmingyuan Gardens
圆明园

Yuanmingyuan Gardens
圆明园

Guozijian
国子监

Guozijian
国子监

TOURIST ATTRACTIONS:

D7 BEIJING a DEPARTURE
(MOB)

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)
 Rezen Hotel Beijing Mijia or similar x 3 Nights
 Rezen DoubleTree by Hilton Beijing Badaling or similar x 1 Night
 Chun Hui Yuan Wen Quan Du Jia Hotel  or similar x 1 Night

 5 Breakfast / 5 Lunch / 3 Dinner
Special Cuisine:   
★ Roasted Duck ★ Old Beijing Cuisine
★ Sichuan Cuisine ★ Cantonese Cuisine ★ Beijing Hot Pot

BEIJING

 Tian An Men Square - Tian An Men Square is the largest square in the world and 
can hold about one million people in the same time. 

 Forbidden City - The largest and best preserved collection of ancient buildings in 
China. The complex is divided into two sections - Inner Court - the living quarters 
and Outer Court - the working area.

 Great Wall - Is a series of stone and fortifications in China, built, rebuilt and 
maintained between 5th Century and 16th Century to protect the northern borders 
of Chinese Empire from Xiongnu attacks during the rule of successive dynasties.

 Yudu Mountain Icefall - Yudu Mountain Scenic Area is located at the foot of 
Haituo Mountain, the highest peak of Yanshan Mountain, and is also upstream of 
Longqing Gorge Scenic Area. Every mid November, this place becomes an ice and 
snow forest! Moreover, the Yudu Mountain has a 4-month ice and snow period, 
making it the most abundant natural ice and snow resource site in Beijing.

 Xishan Ski Resort - The Xishan Ski Resort has a ski track area of 130000 
square meters and a maximum drop of 121.5 meters. It has 7 ski tracks, including 
entry-level, entry-level, intermediate, and advanced tracks. 

 Old Summer Palace+Dashuifa - Located in the northwest suburb of Beijing, 
Old Summer Palace is adjacent to Summer Palace. It is composed of Old Summer 
Palace, Changchun Garden and Qichun Garden, also known as the Three 
Yuanmingyuan Gardens. 

 Yonghe Temple - In the 33rd year of Emperor Kangxi of the Qing Dynasty (1694), 
Emperor Kangxi Emperor built a mansion here and gave it to the four sons Prince 
Yong, known as Prince Yong's Mansion.

 Guozijian - The highest educational institution and educational management 
institution in ancient China. 

 Wangfujing Street - With a total length of about 1600 meters, Wangfujing is the 
most popular commercial area for Beijing people and also a famous shopping 
paradise in China.

 Zoo+Panda House - Located in Xizhimenwai Street, Xicheng District, Beijing 
Zoo is adjacent to Beijing Exhibition Center and Moscow Restaurant in the east, 
covering an area of about 86 hectares and 8.6 hectares of water surface. Founded 
in the 32nd year of the Guangxu reign of the Qing Dynasty (1906), it is the earliest 
zoo in China to open up and has the largest variety of animals for display.

SCHEDULE

D1 DEPARTURE a BEIJING
(MOB)

  Check in hotel

D2 BEIJING (B/L/D)

  Tiananmen Square
  National Grand Theatre (exterior)

  The Forbidden City
※ The Forbidden City is closed every Monday. If the
 Forbidden City is closed or has limited capacity, it will
 be adjusted to Prince Gong’s Mansion + Jingshan     
     Park to overlook the panoramic view of the Forbidden  
 City.

  Qianmen Antique Commercial Street
  Beijing Fang Page One Netizen Library

D4 BEIJING (B/L/D)

  Juyong Pass Great Wall
  Yudu Mountain Icefall
  Complimentary heartwarming milk tea

per person

D6 BEIJING (B/L/D)

  798 Art Zone
  Yonghe Temple
  Guozijian (1 string of Beijing Bingtanghulu for

each person)

  Wangfujing

D3 BEIJING (B/L)

  Old Summer Palace+Dashuifa
  Tsinghua University (exterior)

  Zoo+Panda House
  Huaxi Live

D5 BEIJING (B/L)

  Xishan Ski Resort （Skiing for 2 hours, including

snowboarding, exclude gloves and snow clothing ）

  Bird's Nest (exterior)

  Water Cube (exterior)

  Guijie (Food Never Sleeps Street)

  Hot Spring Health Soaking Soup

Optional Tour : Acrobatic performance in old Beijing+ Shichahai+Nanluoguxiang+night view of Chang'an Avenue+night view of CBD (RMB400/pax)



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 北京 BEIJING 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86                     

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
10℃ ~ 25℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
33℃ ~ 22℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 9℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
10℃ ~ -3℃

A330 B787B737


